

Sir John A. Macdonald said it would be better to leave the matter in the hands of the Speaker with a view to his laying down some rule on the subject.

This suggestion was agreed to, and the matter dropped.

ADMINISTRATION OF JUSTICE

Hon. J. H. Hillyard Cameron presented the first report of the Select Committee on the Administration of Justice in the District of Ottawa.

GOVERNMENT PRINTING

Mr. Bowell said he had been under the impression that it was the duty of the Chairman of the Printing Committee to move the adoption of the 8th report of the Printing Committee; but that hon. gentleman had stated that there being nothing in the report to adopt, it was necessary to proceed by motion. He therefore moved, seconded by **Mr. Stephenson**.

"1st. That it be resolved that the Joint Committee on Printing having refused by a vote of 10 to comply with the demand of this House, and amend their 8th report by recommending to this House for its acceptance of the tender of Mr. J. B. Taylor for printing, notwithstanding that said tender was the lowest;

2nd. Resolved, that the said Committee having reported the names of the several tenderers with the amount of each tender, leaving to Parliament the responsibility of selecting;

3rd. Resolved, therefore that the tenders of Mr. Taylor for printing, Messrs. Hunter, Rose & Co. for binding, and Mr. Barber for paper be accepted."

Mr. Mackenzie objected to the shape of the motion as quite objectionable, all that was necessary was a single motion to accept certain tenders.

Mr. Bowell then said he would move the adoption of the 8th report of the Printing Committee.

Mr. Chamberlin thought that would only make matters worse.

Sir John A. Macdonald suggested that the latter portion of the motion was all that was needed, a resolution that certain tenders be accepted, and that a message be sent to the Senate informing them of the action taken.

The resolution was amended in accordance with this suggestion, and carried.

Sir John A. Macdonald recommande qu'on laisse à l'Orateur le soin de trancher plus tard la question.

La suggestion ayant été approuvée, on passe à un autre sujet.

ADMINISTRATION DE LA JUSTICE

L'hon. J. H. Cameron présente le premier rapport du Comité spécial sur l'Administration de la Justice dans le district d'Ottawa.

IMPRESSION DES DOCUMENTS PARLEMENTAIRES

M. Bowell fait observer qu'il croyait que c'était au Président du Comité de l'Impression de proposer l'adoption du huitième rapport de ce Comité, mais que l'honorable député avait précisé qu'il n'y avait rien à adopter dans le rapport et qu'il fallait donc procéder par motion. C'est pourquoi il propose, appuyé par **M. Stephenson**:

«1. Attendu que le Comité conjoint de l'Impression a refusé par 10 voix de majorité de se conformer aux vœux de la Chambre et de modifier son huitième rapport en préconisant à la Chambre d'accepter l'offre de M. J. B. Taylor pour l'impression alors qu'il s'agissait de l'offre la plus basse;

2. Attendu que ledit Comité a consigné les noms des divers soumissionnaires ainsi que le montant de leurs offres et laissé au Parlement la responsabilité de la décision;

3. Que la Chambre accepte les offres de M. Taylor pour l'impression, de MM. Hunter, Rose & Cie pour la reliure et de M. Barber pour la papeterie.»

M. Mackenzie doute que la motion soit recevable sous cette forme; il estime qu'une simple motion suffit, qui préconise l'adoption de telle ou telle offre.

M. Bowell annonce qu'il propose l'adoption du huitième rapport du Comité de l'Impression.

M. Chamberlin affirme que cela ne pourrait qu'empirer les choses.

Sir John A. Macdonald suggère que l'on conserve simplement la dernière partie de la motion qui demande l'adoption de certaines offres et que l'on envoie un message au Sénat pour l'aviser de cette décision.

La résolution ainsi modifiée est adoptée.